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Hermed sendes endelig besvarelse af spørgsmål nr. 848 (Alm. del), som 

Folketingets Udvalg for Udlændinge- og Integrationspolitik har stillet til 
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fra Martin Henriksen (DF). 
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Spørgsmål nr. 848 (Alm. del) fra Folketingets Udvalg for Udlændinge 

og Integrationspolitik: 

 

”Kan ministeren bekræfte, at den voldsomme tilstrømning via 

asylsystemet har medført, at der skal etableres et nyt center i 

Tårnby til at registrere de mange asylansøgere, der kommer til 

Danmark, og agter regeringen at indkalde partierne i Folketin-

get til politiske forhandlinger med det formål at begrænse til-

strømningen, således at centret ikke bliver aktuelt?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen indhentet bidrag fra Rigspoli-

tiet, der har oplyst følgende:  

 

”Rigspolitiet etablerede den 22. september 2014 i samarbejde 

med Københavns Politi et nyt midlertidigt registreringssted på 

Amager til aflastning af/supplement til Center Sandholm.  

 

Der henvises i øvrigt til Rigspolitiets tidligere bidrag til brug 

for Justitsministeriets besvarelse af spørgsmål nr. 745 fra Ud-

valget for Udlændinge- og Integrationspolitik.” 

 

 

Regeringen har ikke aktuelle planer om at indlede forhandlinger på asyl-

området med Folketingets partier, men regeringen indgår naturligvis gerne 

løbende i drøftelser med alle Folketingets partier, herunder Dansk Folke-

parti, om relevante emner.  

 

I øvrigt håber regeringen selvfølgelig at opnå bredest mulig opbakning til 

lovforslaget om midlertidig beskyttelse i Folketinget. 

 


